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Naked Eye vs Spiritual Eye開我屬靈的眼 

 
 

Illustration 1: 
 
 
 

41耶穌對他們說：你們若瞎了眼，就沒有罪了；但如今你們

說我們能看見，所以你們的罪還在。【約 9:41】 
41Jesus said to them, ""If you were blind, you would have no 
guilt; but now that you say, 'We see,' your guilt remains. " 
【John 9:41】 

 
【約 John 9:1~41】 

 
 
當困難的事情發生的時候, 我要如何來迎接上帝所給我的考試呢? 

 How should I face God’s tests when difficult things happen to me? 
 

I. 你注意看的是甚麼? 

     What do you focus in your seeing? (John約 9:1-16) 
 

Illustration 2: 
 

Illustration 3: 
 
 
 

II. 你是否願意去聽?  

      Are you willing to listen? (John 9:17-34) 
 
【約 John 9:31】 

 
Illustration 4: 

 
 
Illustration 5: 

 
Illustration 6: 

III. 你就會看見神.  

        You can see God. (John 9:35-41) 
 
   
 

Conclusion: 
 
若你可以注意那真正重要的事情, 若你願意聽那上帝一而再再而三向你

說話的聲音, 那麼你必得見神!  

If you can pay attention to what really matters and are willing to listen to 
the voice of God, then you must see God! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Reflection 
1. We are very accustomed to look at things without expectation of divine 
intervention.  What is the best way that we could involve God in our daily 
life? 我們很習慣看事情, 沒有任何期待上帝會參與. 甚麼是最好的方法, 

能夠讓神參與我們每一天的生活? 

 
2. We hear a lot of voices, but we rarely “listen”.  What are the essentials to 
have a true listening? 我們很習慣聽到很多的聲音, 但是我們很少真正的 

“聽”. 要有甚麼樣的條件, 可以讓我們學習真正的聽?  

 
3. God approaches those who truly see and humbly listen.  Do you have 
such an experience that you can share? 神親自接近那些認真看, 謙卑地聽

的人. 你有這樣的經歷可以分享嗎? 
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